
PROTOKÓŁ Nr VII/19
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 12 marca 2019 roku.

     
W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska

Proponowany  porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3. Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
 4. Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie przyznania diet dla sołtysów.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/47/19,
 5.  Podjęcie  uchwały uchylającej  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół
podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  i  Gminę  Chodecz  oraz  określenia  granic
obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019r.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/48/19,
6. Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/49/19,
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania diet dla sołtysów.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/50/19,
 8.  Podjęcie  uchwały w sprawie wstępnej  lokalizacji  przystanku autobusowego na drodze
powiatowej w m. Kromszewice.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/51/19,



 9. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na
rok 2019.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/52/19,
 10.Podjęcie  uchwały  zmieniającej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
i Gminy Chodecz na lata 2019-2033.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/53/19,
 11. Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia inkasa za pobór opłaty targowej.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/54/19,
  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
       -   opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  VII/55/19,
  13. Interpelacje i zapytania  radnych.
  14. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
  15.  Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie.

    W pokoju nr  10 Urzędu Miasta  i  Gminy Chodecz przy ul.  Kaliskiej  2  o godz.15:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad VII sesji Rady Miejskiej w Chodczu.  Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na
sali.
         Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych
na stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z
obrad  VI  sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony do  wglądu,  każdy zainteresowany miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  Nr  VI/19  głosowało  13  radnych,  przeciwnych  0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 13 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności  Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.



Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych  o przedłożenie
sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1)  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  –  radny Łuczak  Tomasz  przedstawił,  iż  Komisja
w okresie międzysesyjnym nie obradowała.

2)  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  –  radny  Makowiecki  Grzegorz  przedstawił,  iż
w  okresie  międzysesyjnym Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie  międzysesyjne,  na  którym
rozpatrywano pisma skierowane do Komisji oraz analizowano i opiniowano projekty uchwał
przygotowanych na sesję.

3) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Jerzy Stempczyński
przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała.

4) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Wiesław Feliniak
przekazał  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym
rozpatrywano pisma skierowane do Komisji oraz analizowano i opiniowano projekty uchwał
przygotowanych na sesję.

 5) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  trzy  posiedzenia,  na  których
rozpatrywano pisma skierowane do Komisji oraz analizowano i opiniowano projekty uchwał
przygotowanych na sesję.

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Roman Łuczak przekazał, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było.

Ad.4 Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie przyznania diet dla sołtysów.

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas
Dorotę  Grabczyńską  o  przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas
wyjaśniła, iż koniecznym stało się uchylenie uchwały dotyczącej przyznania diet dla sołtysów
z uwagi  na  otrzymane od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zawiadomienie  o wszczęciu
postępowania nadzorczego dotyczącego w/w uchwały,  gdzie w ocenie organu nadzoru nie
wszystkie zapisy były zgodne z przepisami prawa wobec czego uzasadnionym jest uchylić
uchwałę w całości.  Radni pytań nie mieli  wobec czego Przewodnicząca odczytała projekt
uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,
przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/47/19 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad. 5 Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół
podstawowych prowadzonych przez  Miasto  i  Gminę Chodecz  oraz  określenia  granic
obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019r.
 



             Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas
Dorotę  Grabczyńską  o  przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas
wyjaśniła,  iż  koniecznym  stało  się  uchylenie  uchwały  dotyczącej  ustalenia  planu  sieci
publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  i  Gminę  Chodecz  oraz
określenia  granic  obwodów publicznych szkół  podstawowych,  od  dnia  1  września  2019r.
z  uwagi  na  otrzymane od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zawiadomienie  o wszczęciu
postępowania nadzorczego dotyczącego w/w uchwały,  gdzie w ocenie organu nadzoru nie
spełniono  wszystkich  warunków  formalnych  do  uchwalenia  tejże  uchwały  wobec  czego
uzasadnionym  jest  uchylić  uchwałę  w  całości.  Radni  pytań  nie  mieli  wobec  czego
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/48/19
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6  Podjęcie  uchwały  uchylającej  w  sprawie  Regulaminu  dostarczania  wody  i
odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas
Dorotę  Grabczyńską  o  przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas
wyjaśniła, iż koniecznym stało się uchylenie uchwały dotyczącej Regulaminu dostarczania
wody i  odprowadzania  ścieków na  terenie  Miasta  i  Gminy Chodecz,  ponieważ w ocenie
organu nadzoru nie spełniała ona wymogów formalnych wobec czego zasadnym jest uchylić
w/w  uchwałę  w całości.  Radni  pytań  nie  mieli  wobec  czego  Przewodnicząca  odczytała
projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13
radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  VII/49/19  została  podjęta  i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyznania diet dla sołtysów.

            Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas
Dorotę  Grabczyńską  o  przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas
wyjaśniła, iż koniecznym stało się uchwalenie nowej uchwały dotyczącej przyznania diet dla
sołtysów z uwagi na uchylenie poprzedniej, która w ocenie nadzoru zawierała błędne zapisy.
Następnie  Pani  Przewodnicząca  poprosiła  o  opinie  na  temat  projektu  uchwały  Komisję
Budżetu  i  Finansów.  Przewodniczący  Komisji  Pan  Makowiecki  Grzegorz  przedłożył
informację, że opinia jest pozytywna. Radni pytań nie mieli wobec czego Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/50/19 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji  przystanku autobusowego  na
drodze powiatowej w m. Kromszewice.

             Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas
Dorotę  Grabczyńską  o  przedłożenie  informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas
wyjaśniła,  iż  koniecznym  stało  się  uchwalenie  uchwały  w  sprawie  wstępnej  lokalizacji
przystanku autobusowego na drodze powiatowej  w m.  Kromszewice z uwagi  na wniosek
mieszkańców.  Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o opinie na temat projektu uchwały
Komisję Rolna i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji Pan Feliniak Wiesław



przedłożył  informację,  że  opinia  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli  wobec  czego
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/51/19
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9 Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i  Gminy
Chodecz na rok 2019.

            Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła o przedłożenie
informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  W toku  realizacji  budżetu  dokonano  następujących
zmian. Pomoc Społeczna – dotacja w kwocie 9.184,00 zł z przeznaczeniem na organizowanie
i  świadczenie  specjalistycznych  usług  opiekuńczych  w  miejscu  zamieszkania  dla  osób
z zaburzeniami. Edukacja opiekuńcza – dotacja w kwocie 231.412,00 z przeznaczeniem na
wypłatę stypendia dla uczniów. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – wprowadzane
jest  zadanie  „  Termomodernizacja  Miejsko-Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Chodczu”,
kontynuacja  z  2018r.,  kwota  24.000  zł.  Środki  pochodzą  z  zadania  „  Modernizacja
pomieszczeń Szkoły Podstawowej w Chodczu”. Pozostałych zmian w planie finansowym w
zakresie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami w ramach działu dokonuje się celem
zapewnienia realizacji zadań zgodnie z załącznikami do niniejszej uchwały. Następnie Pani
Przewodnicząca poprosiła o opinie na temat projektu uchwały Komisję Budżetu i Finansów.
Przewodniczący Komisji  Pan Makowiecki  Grzegorz  przedłożył  informację,  że  opinia  jest
pozytywna. Radni pytań nie mieli wobec czego Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 13 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/52/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.10  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033.

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła o przedłożenie
informacji w przedmiotowej sprawie. Zmiany polegają na zwiększeniu dochodów do kwoty
37.481.913,02 zł. i wydatków do kwoty 37.556.347,02 zł., jak i również na zmianie realizacji
zadań  inwestycyjnych  na  łączna  kwotę  15.746.000,00 zł.  Następnie  Pani  Przewodnicząca
poprosiła o opinie na temat projektu uchwały Komisję Budżetu i Finansów. Przewodniczący
Komisji Pan Makowiecki Grzegorz przedłożył informację, że opinia jest pozytywna. Radni
pytań nie mieli wobec czego Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała
została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.
Uchwała Nr VII/53/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.11  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  w  sprawie  ustalenia  inkasa  za  pobór  opłaty
targowej.

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła o przedłożenie
informacji  w  przedmiotowej  sprawie.  Pani  Mecenas  Dorota  Grabczyńska  wyjaśniła,  iż
koniecznym stało się uchwalenie uchwały zmieniającej w sprawie ustalenia inkasa za pobór
opłaty targowej z  uwagi  na zmianę dotyczącą stawki od zebranych kwot.  Następnie Pani
Przewodnicząca poprosiła o opinie na temat projektu uchwały Komisję Budżetu i Finansów.
Przewodniczący Komisji  Pan Makowiecki  Grzegorz  przedłożył  informację,  że  opinia  jest



pozytywna. Radni pytań nie mieli wobec czego Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 13 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/54/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.

           Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła o przedłożenie
informacji w przedmiotowej sprawie. Ponownie informacji na ten temat udzieliła Pani Dorota
Grabczyńska.  Zgodnie  z  art.19  ust.1  ustawy  z  dnia  7  czerwca  2001r.  o  zbiorowym
zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków ( Dz.U.z 2018r. poz.1152) Rada na podstawie
projektów regulaminów dostarczania wody i  odprowadzania ścieków opracowanych przez
przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt regulaminu dostarczania
wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje do zaopiniowania organowi regulującemu,
zawiadamiając  o  tym  przedsiębiorstwa  wodociągowo-kanalizacyjne.   Wobec  powyższego
przyjęcie  niniejszej  uchwały  jest  celowe  i  uzasadnione.  Następnie  Pani  Przewodnicząca
poprosiła o opinie na temat projektu uchwały Komisję Rolna i Infrastruktury Technicznej.
Przewodniczący  Komisji  Pan  Feliniak  Wiesław  przedłożył  informację,  że  opinia  jest
pozytywna. Radni pytań nie mieli wobec czego Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 13 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr VII/55/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.13 Interpelacje i zapytania  radnych.

           Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad.14 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

           Komisja Obywatelska wystąpiła z wnioskiem o ujęcie w planie ścieżki rowerowej przy
drodze do Zalesia lub Pyszkowa.

Ad.15 Zakończenie  obrad  sesji.

            
       Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady VII sesji Rady Miejskiej
w Chodczu.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska




